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Vraag 

 

Wordt bij Marsweg Zuid wel normale openbare verlichting aangebracht, anders dan in De 

Tuunen? 

En: op welk beleid is/wordt de aan te brengen openbare verlichting gebaseerd? 

 

 

Antwoord 

Ja. Het Beleidsplan openbare verlichting 2012 wordt gevolgd en het normale dim/doof 

scenario wordt toepgepast. 

Voor de Tuunen is er destijds vanuit de specifieke stedenbouwkundige- en 

landschappelijke visie op deze ontwikkeling besloten om af te wijken van het 

beleidsplan. 
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